

CFP: Canadian Society of Christian Philosophers – 2014 Annual General Meeting

Appel de Communication:

La société canadienne des philosophes chrétiens et chrétiennes tiendra sa réunion annuelle le 26 Mai 2014 dans le cadre du Congrès des Sciences Humaines qui se déroulera à l'Université de Brock (qui est situé en St Catharines, Ontario, dans la région du Niagara). On invite les soumissions concernant la philosophie de la religion. Les textes soumis, préparés pour une évaluation anonyme, doivent être environ 3 500 mots, précédés d'un résumé de 200-250 mots, et doivent être soumises dans des fichiers de format MS Word, pdf, or rtf. Les soumissions peuvent être en français ou en anglais. Les professeurs, postdoctorants, et étudiants des cycles supérieurs qui sont intéressés peuvent envoyer leur communication à Dennis Hudecki: dhudecki@uwo.ca. Date limite de soumission: 16 Février, 2014. Notre intervenante principale sera la professeure Marilyn McCord Adams. Pour les nouvelles et les renseignements concernant la réunion annuelle et notre société, visitez le site-web: www.cscp-scpc.ca

Call for Papers:

The Canadian Society of Christian Philosophers will hold its annual meeting on May 26th, 2014 as part of the Congress of the Humanities and Social Sciences at Brock University in St Catharines, Ontario (which is in the Niagara Region). We invite submissions in the philosophy of religion, broadly construed. Submissions should be approximately 3 500 words and should be formatted as a Word, pdf, or rtf document. Please put an abstract of 200-250 words at the beginning of the paper. Submissions without abstracts will not be considered. Papers may be in either French or English. We welcome submissions from faculty and graduate students. Those who are interested should send their paper, prepared for blind review, to Dennis Hudecki: dhudecki@uwo.ca. Deadline: February 16th, 2014. Our keynote speaker will be Professor Marilyn McCord Adams. For updates and for information on the society, visit our website: www.cscp-scpc.ca